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PROTOKÓŁ NR 128/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 29 lipca 2021 r. 

W dniu 29 lipca 2021 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CXXVIII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Sławomir Kryger – członek Zarządu – zastępca Przewodniczącego Zarządu, 
2. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu Powiatu, 
3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: naczelnicy i pracownicy wydziałów wg. listy obecności 
stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Wicestarosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CXXVIII posiedzenie Zarządu stwierdzając, 
iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks Łaszcz ). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) powrót do sprawy pomieszczeń w budynku przy ul. Kościuszki 88 w Czarnkowie, 

2) wniosek dyrektora ZZOZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zbycie pojazdów będących na stanie 
środków trwałych jednostki i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

3) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wartości 1 m² gruntu pod drogą powiatową dla celów 
ewidencji środków trwałych, 

4) podjęcie uchwał zmieniających uchwały Zarządu Powiatu Nr 362 i Nr 363 z dnia 8 lipca 2021 r. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości kwartalnej informacji   
o wykonaniu budżetu powiatu za II kwartał 2021 roku. 

3. Informacja o ofertach cenowych na opracowanie Programu funkcjonalno-użytkowego dla zadania 
pn. „Termomodernizacja budynku głównego wraz z wymianą dachu i stolarki okiennej oraz 
dostosowaniem obiektu do wymagań ppoż. w Liceum Ogólnokształcącym w Czarnkowie”. 

4. Wniosek Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej Sp. z o.o. w Wałczu o objęcie dopłatą 
przewozów autobusowych z Funduszu Rozwoju w 2021 roku i latach następnych. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

6. Sprawy różne. 

Wicestarosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Zmian nie zgłoszono. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi załącznik nr 
2 do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) powrót do sprawy pomieszczeń w budynku przy ul. Kościuszki 88 w Czarnkowie, 

  Na poprzednim posiedzeniu Zarząd poinformowany został  o zalaniu pomieszczeń w budynku 
przy ul. Kościuszki 88 w Czarnkowie (Powiatowe Centrum Rolnicze ) w związku z tym, koniecznym 
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było zlecenie kosztorysu powstałych szkód. W dniu dzisiejszym pracownik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśniła, że kosztorys został zlecony, jednak po wstępnych 
rozmowach z firmami, które mogłyby podjąć się naprawy powstałych szkód wynika, że żadna z firm nie 
chce się tego zadania podjąć z uwagi na to, że pod dachem swoje schronienie znalazła kuna, która 
powoduje szkody, a dopóki ona tam jest, to żadna porządna naprawa nie ma sensu. W pierwszej 
kolejności należałoby się pozbyć kuny, jednak z tym jest problem, gdyż kuna jest gatunkiem objętych 
ochroną. Do tematu Zarząd będzie powracał na kolejnych posiedzeniach. 

2) wniosek dyrektora ZZOZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zbycie pojazdów będących na stanie 
środków trwałych jednostki i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 3 ) dyrektora Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej   
w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zbycie w drodze przetargu niżej wymienionych pojazdów będących na 
stanie środków trwałych jednostki: 

- samochód specjalny marki PEUGEOT o nr rejestracyjnym PCT40NJ, rok produkcji 2006, uszkodzony po 
wypadku, jego naprawa znacznie przekraczałby obecną wartość – wartość szacunkowa pojazdu 2785,00 zł, 

- samochód specjalny marki RENAULT MASTER o nr rejestracyjnym PO40, którego stan  nie gwarantuje 
prawidłowego i bezpiecznego funkcjonowania, ponadto uszkodzone i skorodowane części zamienne  są 
niedostępne, w związku z czym nie możliwości ich wymiany – wartość szacunkowa pojazdu 2500,00 zł. 

Do wniosku dołączona została uchwała nr 5/2021 Rady Społecznej  Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Czarnkowie z dnia 28.04.2021 roku w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zbycia środka 
trwałego-pozytywnie opiniująca zamiar zbycia aktywów trwałych. 

Ponadto dyrektor oświadcza, iż zbycie wskazanych wyżej pojazdów nie ograniczy dostępności 
udzielonych świadczeń zdrowotnych oraz nie obniży ich jakości. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie podejmując w tym zakresie stosowną uchwałę. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu:  

- 4 głosy za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 373/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.  

3) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wartości 1 m² gruntu pod drogą powiatową dla celów 
ewidencji środków trwałych, 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wartości 1 m² gruntu pod drogą 
powiatową dla celów ewidencji środków trwałych. 

Za podjęciem uchwały przemawia fakt, że w dniu 29 czerwca 2021 roku  Zarząd Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego otrzymał od Burmistrza Trzcianki Decyzję nr RPN.6831.4.2021.KB zatwierdzającą podział 
nieruchomości położonej w Straduniu, gm. Trzcianka, oznaczonej jako działka 344/15. Wśród 
wydzielonych działek, powstała  działka nr 344/87 o pow. 0,0293 ha, która zgodnie z przyjętym 
miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego przeznaczona została pod teren drogi publicznej 
klasy głównej (KG) i zgodnie z art. 98 ust. 1, z mocy prawa stała się własnością Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego z dniem, w którym decyzja zatwierdzająca podział nieruchomości stała się ostateczna. 
Celem określenia wartości opisanej wyżej działki dla celów księgowych, jako środek trwały, przyjmuje się 
wartość 1 m2, działek przyjętych na terenie gminy Trzcianka  wchodzących w skład podobnych dróg, tj. 
34,00 zł. 

Przystąpiono do głosowania. 
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W obecności 4 członków Zarządu:  

- 4 głosy za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 374/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.  

4) podjęcie uchwał zmieniających uchwały Zarządu Powiatu Nr 362 i Nr 363 z dnia 8 lipca 2021 r., 
Zarząd przystąpił do podjęcia uchwał w sprawie: 

- zmiany Uchwały nr 362/2021 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 8 lipca 2021 roku   
w sprawie ustalenia wartości 1m2 gruntu pod drogę powiatową dla celów ewidencji środków trwałych. 

W Uchwale nr 362/2021 nieprawidłowo wpisano datę decyzji Wójta Gminy Drawsko   
nr N.6831.8.2021.MD, na mocy której Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki nabył grunt pod drogę publiczną, 
w związku z tym dokonuje się zmiany §1, w którym zmienia się datę z „8 czerwca 2020 roku” na dzień   
„8 czerwca 2021 roku”.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu:  

- 4 głosy za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 375/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.  

- zmiany Uchwały nr 363/2021 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 8 lipca 2021 roku   
w sprawie ustalenia wartości 1m2 gruntu pod drogę powiatową dla celów ewidencji środków trwałych. 

W Uchwale nr 363/2021 nieprawidłowo wpisano datę decyzji Wójta Gminy Drawsko   
nr N.6831.9.2021.MD, na mocy której Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki nabył grunt pod drogę publiczną, 
w związku z tym dokonuje się zmiany §1, w którym zmienia się datę z „8 czerwca 2020 roku” na dzień  
 „8 czerwca 2021 roku”.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu:  

- 4 głosy za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 376/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.  

Ad.2 

Podjęcie uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości kwartalnej informacji   
o wykonaniu budżetu powiatu za II kwartał 2021 roku. 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości kwartalnej 
informacji o wykonaniu budżetu powiatu za II kwartał 2021 roku. Niniejsza uchwała jest wypełnieniem 
postanowień wynikających z ustawy o finansach publicznych, która nakłada na samorząd jawność   
i przejrzystość finansów publicznych. Jednym z obowiązków Zarządu Powiatu jest podawanie do 
publicznej wiadomości kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu jst z uwzględnieniem wyniku budżetu.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu:  

- 4 głosy za,  
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- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 377/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.  

Ad.3 

Informacja o ofertach cenowych na opracowanie Programu funkcjonalno-użytkowego dla zadania 
pn. „Termomodernizacja budynku głównego wraz z wymianą dachu i stolarki okiennej oraz 
dostosowaniem obiektu do wymagań ppoż. w Liceum Ogólnokształcącym w Czarnkowie”. 

 Naczelnik Wydziału Edukacji przedłożył Zarządowi informację w zakresie przeprowadzonego 
rozeznania rynku o udzielenie zamówienia publicznego na opracowanie Programu funkcjonalno-
użytkowego dla zadania pn. „Termomodernizacja budynku głównego wraz z wymianą dachu i stolarki 
okiennej oraz dostosowaniem obiektu do wymagań ppoż. w Liceum Ogólnokształcącym w Czarnkowie”. 
Rozeznania rynku dokonano poprzez złożenie zapytania do czterech podmiotów gospodarczych 
prowadzących działalność w przedmiocie zamówienia, spośród których trzy podmioty przesłały swoje 
oferty, w oparciu o które dokonano oszacowania wartości zamówienia: 

1) KG Budownictwo K. Głębowski – Suchy Las – cena wykonania dokumentacji 19 926,00 zł brutto, 

2) Alzar Studio Sp. z o.o. Piła – cena wykonania dokumentacji 29 151,00 zł brutto, 

3) Biuro Obsługi Inwestycji Emikon I. Cybel - Pianówka – cena wykonania dokumentacji 23 370,00 zł 
brutto. 

W związku z tym, że głównym kryterium wyboru oferty była cena, najkorzystniejszą ofertę złożyła firma 
KG Budownictwo K. Głębowski – Suchy Las, z którą podpisana zostanie umowa na wykonanie zadania.  

Informacja z przeprowadzonego rozeznania rynku o udzielenie zamówienia na ww. zadanie stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.   

Ad.4 

Wniosek Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej Sp. z o.o. w Wałczu o objęcie dopłatą przewozów 
autobusowych z Funduszu Rozwoju w 2021 roku i latach następnych. 

 Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 10 ) Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej Sp. z o.o.   
w Wałczu o przygotowanie i wystąpienie przez Powiat do Wojewody z wnioskiem o objecie dopłatą 
przewozów autobusowych z Funduszu Rozwoju w roku 2021 i w latach następnych. Dopłata jaką można 
otrzymać do 1 wozokilometra to kwota 3 zł. Wnioskek o objęcie dopłatą może złożyć jedynie jednostka 
samorządu terytorialnego, jako organizator publicznego transportu zbiorowego, o czym mówi ustawa   
o publicznym transporcie zbiorowym. Celem pozyskania środków z Funduszu Rozwoju jest zwiększenie 
dostępności przewozów autobusowych szczególnie w tych rejonach, w których pasażerowie są 
pozbawieni transportu publicznego albo gdzie ten transport nie zaspokaja potrzeb lokalnych społeczności. 
Jest to jak najbardziej zasadne w czasie kiedy jednostki samorządu terytorialnego nie posiadają środków 
finansowych na realizację zadań własnych w powyższym zakresie. Z ustaleń Spółki wynika, że dostępność 
publicznego transportu zbiorowego systematycznie się pogarsza. Spółka realizując od wielu lat publiczny 
transport zbiorowy będzie przygotowywana do realizacji nowych kursów i połączeń. Jest gotowa na 
uczestniczenie w spotkaniach przy tworzeniu nowych rozkładów jazdy autobusów oraz rozwiązywaniu 
innych problemów dotyczących publicznego transportu zbiorowego dla dobra lokalnej społeczności.  
 Naczelnik Wydziału Komunikacji dopowiedział, że Fundusz Rozwoju funkcjonuje od 2 lat, 
wcześniej dopłata do 1 wozokilometra wynosiła 0,80 zł, później podniesiona została do 1 zł, a od roku 
2021 jest to dopłata w kwocie 3 zł. Dofinansowanie można uzyskać dla linii nowo powstałych, nie dotyczy 
to linii już funkcjonujących. Aby powiat mógł do Wojewody z wnioskiem o dofinansowanie przewozów 
wystąpić, musiałby stać się organizatorem publicznego transportu zbiorowego, co wiązałoby się z tym, że 
na powiat spadłyby dodatkowe obowiązki i koszty z tym związane. Należałoby zatrudnić co najmniej dwie 
osoby – dwa etaty ( dodatkowe koszty związane z wynagrodzeniem i pochodnymi od wynagrodzeń ), które 
zajmowałby się m. in. rozprowadzaniem biletów, głównie chodzi o bilety miesięczne, rozliczaniem biletów, 
prowadzeniem kontroli, ogłaszaniem przetargów na przewozy, bowiem powiat sam nie jest w stanie 
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prowadzić przewozów, nie ma też bazy autokarowej. Powiat musiałby w wysokości min. 10 % pokrywać 
koszty deficytu na organizowanych liniach przewozowych. Obecnie na terenie całego województwa 
wielkopolskiego jedynie 5 powiatów wzięło na siebie organizację transportu zbiorowego i z powziętych 
informacji przez naczelnika Wydziału Komunikacji wynika, że nie jest tym powiatom łatwo to zadanie 
realizować. Większość powiatów zleca to zadanie innym podmiotom. Z otrzymanych informacji wiadomo, 
że przewozy autobusowe opierają się głównie na młodzieży dojeżdżającej do szkół. W roku 2020 na 17 
liniach autobusowych na terenie naszego powiatu sprzedano 161 tys. biletów miesięcznych i 11 tys. 
biletów jednorazowych. W roku ubiegłym biletów sprzedano znacznie mniej z uwagi na pandemię Covid-
19 panującą na terenie całego kraju.  
 Zarząd nie podjął decyzji w przedmiotowej sprawie w dniu dzisiejszym. Po krótkiej dyskusji 
zobowiązał naczelnika Wydziału Komunikacji do wystąpienia do Przedsiębiorstwa Komunikacji 
Samochodowej Sp. z o.o. w Wałczu z prośbą o przygotowanie  i przedłożenie szczegółowego zestawienia 
ponoszonych przez nich kosztów, wskazanie na, których liniach występuje deficyt i w jakiej wysokości.  
W między czasie naczelnik Wydziału Komunikacji przeprowadzi rozmowy z Gminami, które wzięły na 
siebie organizację publicznego transportu zbiorowego, by usłyszeć o plusach i minusach tego 
przedsięwzięcia. Po zebraniu oczekiwanych danych Zarząd do tematu powróci.  

Ad.5 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

 Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 22 lipca 2021 r., nie wnosząc żadnych 
uwag.  

Ad.6 

Sprawy różne. 

 W sprawach różnych głos zabrał Wicestarosta informując członków Zarządu o tym, że w dniu 27 
lipca br. wspólnie z etatowym Członkiem Zarządu i Skarbnikiem Powiatu, uczestniczyli w uroczystości 
podpisania umów na dofinansowanie zadań remontowych w jednostkach pomocy społecznej. Uroczystość 
odbyła się w Wielkopolskim Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu, przy udziale Wojewody Wielopolskiego. 
Nasze 3 domy pomocy społecznej otrzymały dofinansowanie w kwocie 36 tys. zł, całość prac 
remontowych wyceniona została na kwotę 90 tys. zł. DPS w Trzciance i Wieleniu otrzymał od Wojewody 
środki na wymianę stolarki okiennej, a DPS w Gębicach środki na remont dachu na budynku mieszkalnym. 
Następnie Wicestarosta przekazał informacje dotyczące dróg powiatowych. Pierwsza z nich dotyczyła 
podpisania przez Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie umowy z wykonawcą wykonanie zadania pn.: 
„Rozbudowa drogi – budowa ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp. – Drawsko przy drodze powiatowej nr 1323P”. 
Umowa podpisana została z firma ze Złotowa Roboty Drogowo-Budowlane Jacek Karpiński. Druga sprawa, 
to udało się po 3 nieudanych przetargach wyłonić, w formie zapytania o cenę, wykonawcę na wykonanie 
dokumentacji projektowej dla zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1331P Trzcianka-Biała”.  

 Przy okazji sprawy dotyczącej drogi Trzcianka-Biała, etatowy Członek Zarządu zwrócił uwagę na to, 
że zadanie to zostało wypromowane na stronach internetowych Gminy Trzcianka i nie ma w tym nic złego, 
jednak należy zwrócić uwagę, że sprawy tego rodzaju, powinny być promowane również na stronach 
powiatowych. Informacje podawane powinny być medialnie. Zdaniem etatowego Członka Zarządu, 
większą uwagę powinno się zwrócić na promocję powiatu, działań podejmowanych przez Zarząd i Radę 
Powiatu. W obecnej kadencji promocja nieco osłabła. Uwaga etatowego Członka Zarządu poparta została 
przez pozostałych członków Zarządu.   

 Na zakończenie posiedzenia Wicestarosta zwrócił uwagę, że maleje zainteresowanie szczepieniami 
przeciwko Covid-19. Punkty Szczepień Powszechnych wykonują mniej szczepień dziennie, w Czarnkowie 
jest to ok. 100 mniej dziennie niż to było w zeszłym tygodniu. Na ten tydzień na szczepienia zapisanych 
było od poniedziałku do piątku kolejno: 74 osoby, 233, 167,80 i 33. W Trzciance jest to liczba ok. 50 
szczepień mniej, na środę zapisane były 253 osoby, na czwartek 234 i na piątek 196 osób.  
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Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu  29 lipca 2021 r. zakończono. Termin 
kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 12 sierpnia 2021 r. 

Protokołowała 
Małgorzata Pompała 

Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………… 

Sławomir Kryger ………………………….. 

Włodzimierz Ignasiński ……………….. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 


